

I.C.J.

Communiqué No. 58/19
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

Today, October 4th, 1958, at 4 p.m., the International Court of Justice held a hearing in the case concerning the application of the Convention of 1902 governing the guardianship of infants (Netherlands v. Sweden).

M. Petrán and Professor Rolin, Counsel for the Swedish Government, concluded the case in reply for that Government.

The President declared the oral proceedings closed.

The Hague, October 4th, 1958

C.I.J.

Communiqué N° 58/19
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

Aujourd'hui, 4 octobre 1958, à 16 heures, la Cour internationale de Justice a tenu une audience en l'affaire relative à l'application de la Convention de 1902 pour régler la tutelle des mineurs (Pays-Bas c. Suède).

M. Petrán et le Professeur Henri Rolin, Conseils du Gouvernement de la Suède, ont terminé l'exposé de la réponse de ce gouvernement.

Le Président prononce la clôture de la procédure orale.

La Haye, le 4 octobre 1958.
